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Abstract (en)
Several needle-shaped ground anchors (10) are constructed on the rear side of the wall. To this end, a bore (3) is in each case bored through the
retaining wall (1). A load-distribution hollow space and an anchor hole extending into the ground are flushed out by means of high-pressure water
jets. Cement material is poured into the anchor hole after a reinforcing bar (8) is inserted. The cement material, together with the reinforcing bar (8),
forms the ground anchor (10).

Abstract (de)
An der Mauerrückseite werden mehrere nadelförmige Erdanker (10) ausgeführt. Hierzu wird jeweils eine Bohrung (3) durch die Stützmauer
(1) gebohrt. Mittels Hochdruck-Wasserstrahlen werden an der Mauerrückseite ein Lastverteilungs-Hohlraum und ein sich in das Erdreich
erstreckendes Ankerloch ausgespült, in die nach dem Einlegen eines Bewehrungsstabes (8) Zementmaterial eingefüllt wird, das zusammen mit dem
Bewehrungsstab (8) den Erdanker (10) bildet.
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